
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 97 af 4. december 2024 (alm. del).  

 

 

Rasmus Stoklund 

/ Katrine Baadsgaard Görtz 

  

9. januar 2025 
J.nr. 2024 - 9014 

  

Offentligt
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 97

Skatteudvalget 2024-25



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for baggrunden for, at Kammeradvokaten modtager så stor en 

andel af insolvenssagerne fra Skatteforvaltningen henset til, at statens indkøb af rådgiv-

ningsydelser i insolvenssager ikke er dækket af Kammeradvokatordningen? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra Gældsstyrelsen: 

 

”Der henvises til besvarelsen af SAU alm. del – spm. 94. Samtidig bemærkes det, at der er 

optaget 20 advokater med tilknytning til Kammeradvokaten i Gældsstyrelsens advokatpa-

nel, der modtager sager som led i den almindelige turnus i advokatpanelet. Disse sager ud-

gør en andel af sagerne, som er opgjort i tabel 1 i svaret på SAU alm. del – spm. 96.” 
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